

Bestyrelsesmøde AAGS

Dato: 02.06.2025

Deltagere: Henriette, Rikke, Troels, Mette og Michelle. Suppleant Merete også til stede

- **Godkendelse af referat og dagsorden**

Referat fra mødet d. 06-05-2025 godkendt

Dagsorden til dagens møde godkendt

- **Nyt fra Juniorklubben**

Har holdt fællesspisning med stor tilslutning. Cirka 20 deltog – det var hyggeligt og der blev spillet stikbold og leget på græsset

Næste arrangement 21.06 med minigolf på campingpladsen. Juniorklubben undersøger økonomien herfor – klubben dækker stadig lidt og har efterspurgt budget for arrangementer så der kan vurderes hvor meget klubben kan bidrage med

Udvalget vil gerne lave kagesalg til springstævnet d. 14.06 – springudvalget informeres

Juniorklubben har været ude og stå espalier til konfirmationer. Super initiativ af udvalget

- **Nyt fra springudvalg**

Banen bliver vandet hver tirsdag før springundervisning. Der snakkes om hvor vidt det er nok (når det ikke regner) – der vil blive snakket med Grimbühler om mulighed for også at gøre det torsdag formiddag ved behov

Udvalget opfordres til at lave en ”ønskeliste” (evt i samarbejde med springunderviserne) til udendørsbanen som bestyrelsen kan tage med til Grimbühler

Der snakkes om situation ved ”farligt vejr” op til undervisning og det er OK der flyttes indenfor så længe det meldes ud hurtigst muligt, helst dagen før

Der spørges til stævnet d. 14.06 og tilslutning. Ikke stor tilslutning endnu men udvalget er ikke bekymret

- **Nyt fra dressurudvalg**

Der aftales at ugeplan lægges op på FB om søndagen (som udgangspunkt) for både dressur og spring

Intet nyt fra udvalget

- **Nyt fra cafeteriaudvalg**

Spring og cafeteria har koordineret og snakket om udendørscafeteria til stævnet Michelle følger op vedr sommermenu og husker udvalget på mængden af pomfritter der normalt sælges

Madbilletter er indført og Troels laver udkast+printer til springstævnet. Der aftales 3 ”stjerne”-niveauer. 1 stjerne 0-2 timer får 1 drikkevare. 2 stjerne 2-4 timer får 1 drikkevare + lille mad (pomfritter/toast) og 3 stjerne 4+ timer får 2x drikkevare og 1x lille mad og 1x stor mad (varm ret, eller pomfritter/toast)

Liste på døren i cafeteriaet skal opdateres med tlf numre m.m.

- **Nyt fra regnskab**

Der er kommet styr på MitID som nu er overdraget til klubben og ny revisor

- **Nyt fra Grimbühler**

Bilag til lejekontrakt er nu skrevet under af både klub og Grimbühler i forbindelse med præcisering af udearealerne (ingen ’effekt’ på lejemålet. Det er kun for at der ikke er tvivl når der søges fonde m.m.)

Susanne og Jørgen inviteres til næste bestyrelsesmøde for lige at tage en samlet snak frem og tilbage om forskellige emner

- **Nyt fra DRF/D4**

Intet nyt

- **Nyt arrangementer**

Kørestævner – vi har spurgt til stævnet i december

Fjordheste-kåring Danmark 10.07 – AAGS står for cafeteria, Fjordhesten

Danmark lejer 1 ridehus+rytterstue kl 8-20. Bestyrelsen snakker med Grimbühler om bokse da der på nuværende tidspunkt er 34 tilmeldte

Rid for dommer – Mette spørger udvalget om de vil være tovholder

DOA – Henriette har skrevet til arrangøren for at følge op

- **Andet**

Ny lotterilov – man skal søge tilladelse til f.eks. tombola m.m. senest 4 uger før.

Man får tilladelse for en vis periode ad gangen – særligt relevant for juniorklubben som er informeret

Kontrakt til leje af ridehus og sponsor – der laves en standard-kontrakt. Troels laver udkast til begge

Beredskabsskilt – der opdateres med Rikkens nr i stedet for næstformand

Reminder for lorteopsamling – der printes lortesamler-skiltes og hænges op rundt omkring. Der undersøges hvordan de kan hænges udendørs også

Overholdelse af retningslinjer – der diskuteres hvad konsekvenser skal være for ikke at overholde klubbens regler (mange af de unge bruger fortsat overdrevet mobil under ridning på klubbens arealer)

Toiletpapir – der diskuteres hvordan man kan gøre med toiletpapir da medlemmer oplever det bruges meget hurtigt på alle toiletterne. Diskuteres med Jørgen og Susanne ved næste møde (inkl fiks af toilet nr 2 i ridehuset)